
PROTOKOLNrXI/2011

z obrad XI SESJI RADY GMINY KOLBIEL

z dnia 27 pazdziernika 2011 r.

Otwarcia obrad XI Sesji Rady Gminy KoIbiel dokonal o godzinie 16^ Przewodnicza_cy Rady
Pan WaIdemar Kloch. Stwierdzil na podstawie listy obecnosci, ze w sesji uczestniczy 14
Radnych na stan og61em 15-tu, stanowi to kworum przy kt6rym Rada moze obradowac i
podejmowac prawomocne uchwaJy.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- W6jt Gminy - Pan Adam Budyta,
- Zastej3ca W6jta Gminy - Pani Ewa Mazek,
- Skarbnik Gminy - Pani Hanna Michalska,
- Radca Prawny - Pan Adam Dujczyriski,
- Dyrektor Szkoly Podstawowej
w Cziek6wce - Pani Matgorzata Szostak;

- Dyrektor Szkoly Podstawowej
Im. ,,Kawaler6w Orderu Usmiechu"
w Rudzienku - Pani Anna Osiriska-Kostyra;

- Dyrektor Szkoly Podstawowej
im. ,,Annii Krajowej" w Kolbieli - Pani Agata Michalczyk;

- Dyrektor Gminnego Zespotu
Ekonomiczno-Administracyjnego Szk6I - Pani Bozena Wilczek,

- soltysi wediug zata^czonej listy.

Przewodniczqcy powital przybylych i przedstawil proponowany porza^dek obrad.

Proponowany porzqdek obrad

1. Otwarcie obrad.
2. Przyje_cJe proponowanego porza^dku obrad.
3. Informacja W6jta Gminy o stanie reaIizacjj zadari oswiatowych Gminy KolbieI w roku

szkolnym2010/2011,
4. Przyj$cie protokoIu z obrad X Sesji Rady Gminy KolbieI.
5. Podj^cie uchwal w sprawie :

- zmian w budzecie Gminy na rok 2011;
- zmian w Uchwale Nr IV/13/2010 Rady Gminy Kofbiel

z dnia 29 grudnia 2010 r. dotycza^cej Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy KolbieI na lata 2011-2017;

- rozpatrzenia wniosku Solectwa G6zd o przyznanie srodk6w
z funduszu soleckiego, wyodr^bnionego w budzecie Gminy KolbieI
na2012 rok;

- wyboru lawnika do Sqdu Okre_gowego Warszawa - Praga w Warszawie.
6. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
8. Zamkni^cie obrad.



RadnyPanAnatol 7#orzzapytatjak charaktermaInformacja W6jta Gminy o stanie realizacji
zadah oswiatowych Gminy Kolbiel w roku szkolnym 2010/2011, skoro nie dostaia ona
dostarczona radnym z materialami na sesj$.

Wojt Gminy Pan Adam Budyta stwierdziJ, ze zobowia^zanyjest do zlozenia Informacji W6jta
Gminy o stanie realizacji zadari oswiatowych Gminy Kolbiel w roku szkolnym 2010/2011
w terminie do 31 pazdziernika. Zwr6cil uwag$, ze o tejze informacji radni moga^ dyskutowac
na takze kolejnych posiedzeniach i sesjach rady.

Przewodnicza^cy poinformowal, ze proponowane sâ  2 zmiany porz^dku obrad.

Zmiana kolejnosci pkt 3 Inforniacja W6jta Gminy o stanie realizacji zadari oswiatowych
Gminy Kolbiel w roku szkolnym 2010/2011 i 4 Przyj$cie protokom z obrad X Sesji Rady
Gminy Kolbiel.

Dodanie do porza^dku obrad punktu ,,Przedstawienie informacji z analizy oswiadczeri
maja,tkowych":

a) Informacja Wojewody Mazowieckiego z analizy oswiadczeri maja_tkowych W6jta
Gminy Kolbiel i Przewodnicza^cego Rady Gminy Kolbiel.
b) Informacja Przewodnicza^cego Rady Gminy KoIbiel z analizy oswiadczeri
majaJkowych radnych.

c) Informacja W6jta Gminy Kolbiel z analizy oswiadczeri maja^tkowych zast^pcy w6jta,
skarbnika gminy, kierownik6wjednostek organizacyjnych gminy oraz os6b wydaj^cych
decyzje administracyjne w imieniu w6jta - w6jtowi.

Przewodnicza^cy poddal pod glosowanie zmian? kolejnosci pkt 3 Informacja W6jta Gminy o
stanie realizacji zadari oswiatowych Gminy Kolbiel w roku szkolnym 2010/2011 i 4
Przyjecie protokoJu z obrad X Sesji Rady Gminy KoJbiel.
Za glosowalo 14 radnych 14 radnych, gJos6w przeciw - nie byIo, glos6w wstrzymuja^cych si^
- nie byio. Zmiana kolejnosci pkt 3 Informacja W6jta Gminy o stanie realizacji zadari
oswiatowychGminyKofbielwroku szkolnym2010/2011 i4 Przyj$cieprotokoluzobradX
Sesji Rady Gminy KoJbiel zostala przyj^ta przy 14 glosach za.

Przewodniczqcy poddal pod glosowanie dodanie do porz^dku obrad punktu ,,Przedstawienie
informacji z analizy oswiadczeri majaJkowych":

a) Informacja Wojewody Mazowieckiego z analizy oswiadczeri maj^tkowych W6jta
Gminy Kolbiel i Przewodnicz^cego Rady Gminy Kolbiel.
b) Informacja Przewodnicz^cego Rady Gminy Kolbiel z analizy oswiadczeri
majaJkowych radnych.

c) Informacja W6jta Gminy KolbieI z analizy oswiadczeri maj^tkowych zastepcy w6jta,
skarbnika gminy, kierownik6wjednostek organizacyjnych gminy oraz os6b wydajq,cych
decyzje administracyjne w imieniu w6jta - w6jtowi.

Zaglosowalo 14radnych 14radnych, glos6wprzeciw-niebyJo,gIos6wwstrzymuJ4cychsie
- nie byIo.
Zmiana polegaja^ca na dodaniu kolejnosci do porza_dku obrad punktu ,,Przedstawienie
informacji z analizy oswiadczeri majajtkowych" zostaIa przyj^ta przy 14 gIosach za.

Przewodnicz^cy przedstawiJ proponowany porz^_dek obrad po zmianach i poddal go pod
glosowanie.
Za glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja,cych si? - nie bylo.
Zmieniony porza^dek obrad zostal przyj^ty przy 14 gIosach za.



3 por/;;dku obrad przystqpiono do przyj^cia protokolu z obrad X Sesji .

PoinformowaJ, ze protok6l byJ wylozony w biurze rady i nie zgloszono do nich uwag.
Zapytal czy radni chcaje zglosic. Uwag nie zgioszono.

Przewodnicza^cy poddal pod glosowanie przyje_cie protokohi z obrad X Sesji Rady Gminy
KolbieL
Za jego przyj^ciem glosowalo 14 radnych, glos6w przeciw nie bylo, glos6w
wstrzymuja^cych si$ - nie bylo. Protok61 z obrad X Sesji Rady Gminy Kolbiel zostal przyj$ty
przy 1 4 glosach za.

pkt 4 por/adku obrad Wojt Gminy Pan Adam Budyta przedstawiI
Informacjf o stanie reaIizacji zadan oswiatowych Gminy KolbieI w roku szkolnym
2010/2011, kt6ra stanowi zala^cznik nr 1 do protokolu.

Pkt. 5 |>or/t)dkii obrad ,,Przedstawienie informacji z analizy oswiadczeri maj^tkowych".

pkt. 5a porz^dku obrad zebrani zapoznali si? z Informacja^ Wojewody
Mazowieckiego z analizy oswiadczeri maj^tkowych W6jta Gminy Kofbiel
i Przewodnicza^cego Rady Gminy KoJbiel, kt6ra stanowi zala,cznik nr 2 do protokolu.

Rcali/iij;jc pkt. 5b por/;)dku obrad zebrani zapoznali si^ z Informacj^ Przewodnicza^cego
Rady Gminy Kolbiel, kt6ra stanowi zaJaeznik nr 3 do protokolu.

Kcalizuj:jc pkt. 5c porz^dku obrad zebrani zapoznali si? z Informacja, W6jta Gminy Koibiel
z analizy oswiadczeri maja^tkowych zast^pcy w6jta, skarbnika gminy, kierownik6wjednostek
organizacyjnych gminy oraz os6b wydaja^cych decyzje administracyjne w imieniu w6jta -
w6jtowi, kt6ra stanowi zala^cznik nr 4 do protokohi.

Realizuj^c pkt 6 por/tfdku obrad przystqpiono do podjgcia uchwaI.

Przewodnicza,cy odczytal uchwa^ Nr XI/64/2011 w sprawie: zmian w budzecie Gminy na
rok2011.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawita Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytari lub uwag
dotycza^cych projektu uchwaly. Pytari ani uwag nie zgloszono.

Przewodniczqcy poddal pod glosowanie uchwat? Nr XI/64/2011 w sprawie:
zmian w budzecie Gminy na rok 2011.
Za gfosowaJo 14 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujqpych sie. - nie bylo.
Uchwala Nr XI/64/2011 zostala przyj^ta przy 14 glosach za.

Wiceprzewodniczqcy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytat uchwal? Nr XI/65/2011 w
sprawie: zmian w Uchwale Nr IV/13/2010 Rady Gminy Koibiel z dnia 29 grudnia 2010 r.
dotycza,cej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2011 -2017.



Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska.
Stwierdzifa, ze w przypadku zmiany przychod6w i rozchod6w koniecznejest dokonanie takze
prognozy finansowej.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosiJ o zadawanie pytari iub uwag
dotycz^cych projektu uchwaly. Pytari ani uwag nie zgloszono.

Przewodnicza^cy poddaJ pod glosowanie uchwat$ Nr XI/65/2011 w sprawie: zmian w
Uchwale Nr IV/13/2010 Rady Gminy KolbieJ z dnia 29 grudnia 2010 r. dotycza^cej
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2011-2017.
Za glosowak> 14 radnych, gtos6w przeciw - nie byfo, wstrzymuj^cych si? - nie bylo.
Uchwaia Nr XI/65/2011 zostala przyj$ta przy 14 glosach za.

Wiceprzewodnicza^cy Rady Pan Janusz Olszewski odczytal uchwa^ Nr XI/66/20ll w
sprawie: rozpatrzenia wniosku Sotectwa G6zd o przyznanie srodk6w z funduszu
soJeckiego, wyodr^bnionego w bud2ecie Gminy Kolbiel na 20I2 rok wraz z
uzasadnieniem.

Radny Pan Kazimierz Urbaniak stwierdzil, ze jego zdaniem przyj$cie przedmiotowej
uchwatyjest niecelowe i sprzeczne z zapisami ustawy o funduszu soieckim. Zvvr6cil uwage,
ze wniosek zostai zlozony po terminie.

Radca Prawny Pan Adam Dujczynski wyjasnit, ze zgodnie z 4 ust.5 ustawy o funduszu
soteckim (zwanej dalej ustawaJ W6jt byl zobowia^zany do odrzucenia wniosku Sofectwa
G6zd, kt6ry wplyna,} po terminie, czyli nie speinial warunku okreslonego w ust. 4 tegoz
artykulu. Jednoczesnie Soitys zgodnie z art. 4 ust. 5 ustawy ma prawo do odwolania si? od
takiej decyzji do rady gminy. W swym rozstrzygni$ciu rada gminy niejest zwia_zana zadnymi
wytycznynii i uwzgl^dniaja_c szczeg61nie uzasadnienie podtrzymania wniosku moze go
uwzgl^dnic. Jednoczesnie rada gminy na etapie uchwalania budzetu, zgodnie z art. 4 ust. 7
ustawy zobowiqzana jest do odrzucenia wniosk6w do funduszu soleckiego, jesli nie sa. one
zgodne z art. lust.3 ustawy - nie mieszcz^ si? w kategorii zadari w!asnych gminy, ich
realizacja nie poprawi warunki zycia mieszkaric6w i jest sprzeczna z strategi^ rozwoju
gminy.

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek poprosila aby wymienieni przez niq. soitysi w stosowanym
momencie sesji zgJaszali si? do niej celem wyjasnienia zapisow we wnioskach o srodki z
funduszu soleckiego.

Radny Pan Kazimierz Urbaniak stwierdzil, ze ustawa o funduszu soteckim wyraznie nakazuje
zachowanie terminu zk>zenia wniosku do 30 wrzesnia.

Radca Prawny Pan Adam Dujczynski wyjasniJ, ze przedmiotowy termin to jedno z kryteri6w,
kt6rego nie spelnienie skutkowac musi odrzuceniem wniosku przez w6jta. Ustawa nie
przewiduje rozpatrywania zar6wno przez w6jtajak i radejedynie wniosk6w, kt6re wp!yneJy
w terminie do 30 wrzesnia.

Radny Pan Aleksander Lorens zwr6cil uwag$, ze w tekscie projektu uchwaiy jest
dotycza^cy niepoprawnego roku w dacie wniosku Solectwa G6zd, powinien byc rok 2011.



Przewodniczqcy Pan Waldemar Kloch stwierdzil, ze jest to bl^d pisarki i poprosil o jego
skorygowanie.

Przewodniczqcy poddal pod glosowanie uchwal? Nr XI/66/2011 w sprawie:
rozpatrzenia wniosku Solectwa G6zd o przyznanie srodk6w z funduszu soleckiego,
w brzmieniu skorygowanym .
Za glosowalo 12 radnych, gk>s6w przeciw - nie bylo, 2 radnych wstrzymalo sie_ od gtosu.
Uchwala Nr XI/66/2011 zostala przyj$ta przy 12 glosach za.

Przewodniczqcy odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly Nr XI/67/2011 w sprawie:
wyboru lawnik6w do Sqxhi Okr$gowego Warszawa - Praga w Warszawie.

Przewodniczajsy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o przedstawienie opinii Zespolu
opiniuja^cego kandydat6w na lawnik6w o kandydacie na lawnika do Sq,du Okr$gowego
Warszawa - Praga w Warszawie.

Przewodniczaey Zespolu opiniujaeego kandydat6w na lawnik6w Radny Pan Piotr Pacek
przedstawiJ opini? o kandydacie na lawnika do Sa,du Okr^gowego Warszawa - Praga w
Warszawie, kt6ra stanowi zalajsznik nr 5 do protokolu.

Przewodniczacy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zglaszanie kandydat6w do Komisji
skrutacyjnej, celem przeprowadzenia glosowania tajnego na kandydata na lawnika do Sqdu
Okr^gowego Warszawa - Praga w Warszawie.

Do komisji skrutacyjnej zgloszono radnych: Paniq. Malgorzat? Dr6zdz, Pania, Agat^ Mazek
i Pana Dominika Da^browskiego. Wszyscy zgloszeni wyrazili zgod$ na kandydowanie do
Komisji skrutacyjnej.

Przewodniczacy Rady Pan Waldemar Kloch poddal pod glosowanie skIad komisji
skrutacyjnej: Malgorzata Dr6zdz, Agata Mazek, Dominik Dq,browski, celem przeprowadzenia
glosowania tajnego na kandydata na lawnika do Sa_du Okr$gowego Warszawa - Praga w
Warszawie.
Za glosowalo 14 radnych, glosow przeciw - nie bylo, wstrzymuja_cych si^ - nie bylo.
Komisji skrutacyjna w skladzie: Malgorzata Dr6zdz, Agata Mazek, Dominik Da,browski;
zostala zatwierdzona przy 14 glosach za.

Komisja skrutacyjna powolana celem przeprowadzenia glosowania tajnego na kandydata na
lawnika do Sa^Iu Okr$gowego Warszawa - Praga w Warszawie, wybrala ze swego grona
Przewodnicza^ca^ Radnq. Pania^ Malgorzat^ Dr6zdz.

Komisja skrutacyjna przeprowadzita gfosowanie tajne na kandydata na lawnika do Sadu
Okr$gowego Warszawa - Praga w Warszawie. Wydano przeliczone karty do glosowania i
zapewniono miejsce oddanie glosu, umozliwiajqee zachowanie tajnosci.

Przewodnicz^ca Komisji skrutacyjnej Radna Pani Malgorzata Dr6zdz przedstawila protok61
z przeprowadzonego glosowania tajnego na kandydata na lawnika do Sa_du Okr^gowego
Warszawa - Praga w Warszawie, kt6ry stanowi zata^cznik nr 6 do protokolu.

Przewodnicza^cy odczytal uchwal^ Nr XI/67/2011 w sprawie: wyboru lawnik6w do Sa_du
Okr^gowego Warszawa - Praga w Warszawie.



Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytari lub uwag
dotyczajcych projektu uchwafy.
Pytari ani uwag nie zgloszono.

Przewodniczajcy podda! pod glosowanie uchwal? Nr XI/67/2011 w sprawie:
wyboru lawnik6w do Sa^du Okr^gowego Warszawa - Praga w Warszawie.
Za gfosowalo 14 radnych, gIos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych si? - nie bylo.
Uchwala Nr XI/67/2011 zostala przyj^ta przy 14 glosach za.

Pkt 7 i 8 por/;jdkii obrad - zapytania, interpelacje, wolne wnioski, odpowiedzi na
zapytania i interpelacje.

Soitys wsi Bocian Pan Jan Szopa poinformowal, ze naprawiona przez Zakiad Energetyczny
Wiazowna lampa na slupie nr 9 w Bocianie zn6wjest zepsuta.

Zastqpca W6jta Pani Ewa A&2e#poinformowala, ze oswietlenia ulicznego w Gminie Kolbiel
nie naprawia ZakJad Energetyczny Wiazowna. Usluga ta zostaJa zlecona firmie zewn^trznej.

Soltys wsi Sufczyn Pan Stanislaw Pi$tka poprosiJ o zaj^cie sie tematem usuni^cia starych Iinii
telefonicznych oraz uregulowaniem odpowiedniego do poru roku czasu wl^czania si?
oswietlenia ulicznego.

Soltys wsi Skorupy Pan Henryk Cwiek stwierdzit, ze celowe jest wysytanie decyzji
nakladaja^cych na wiascicieli dzialek z obowia^zek udroznienia row6w melioracyjnych. W
przypadku braku reakcji zaproponowaJ zlecanie takich prac firmie zewn^trznej i obcia^zanie
kosztami wlascicieli dziatek.

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek w odpowiedzi Sohysowi Cwiek poinformowala, ze w
temacie konserwacji melioracji odbywaty si^ spotkania w solectwach, gdzie jedynie
Radach6wka wybrala 2 delegat6w do sp61ki wodnej. Zwr6cila uwag?, ze gmina nie posiada
dostatecznych srodk6w fmansowych i kompetencji okreslonych prawem do dzialari
zaproponowanych przez Soltysa Cwiek.

Soltys wsi Chrosna Pan Mirosiaw Wyglqdala poinformowal, ze pomimo jego interwencji w
Zarzajdzie Dr6g Powiatowych budowa chodnika przy drodze powiatowej w ChrosnJe nie jest
kontynuowana co stwarza zagrozenie dla uzytkownik6w drogi. Poprosii o wsparcie w
zalatwieniu tej sprawy.

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek w odpowiedzi Soltysowi Wyglajdala obiecala zaja^c si?
sprawq,. StwierdzUa, ze up6r w zglaszaniu problem6w z drogami powiatowymi przynosi
czasami efektyjak ma to miejsce w Woli Sufczyriskiej, gdzie po wielu pismach wykonano
napraw^ przepustu pod drogq_ i do konca roku planuje si^ polozenie nakladki.

Radny Pan Dariusz Sok6l zwr6cil uwag?, ze firma wywoza^ca odpady z terenu gminy nie
zostawia nowych work6w w liczbie wystawionych do odbioru.

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek w odpowiedzi Radnemu Sok61 stwierdzUa, ze firma
pozostawi co najwyzej 2 worki przy jednym gospodarstwie. Po wieksza^ liczb? work6w
nalezy zglaszac si? do urz^du gminy lub ewentualnie do soltysa. Zwr6cila uwag?, ze w
przyszlosci z uwagi na zamian? przepis6w planowane jest wprowadzenie optaty za odbi6r
smieci.



Przewodnicz^cy podzi$kowal wszystkim za przybycie i zamknaj obrady XI Sesji Rady
Gminy Kolbiel o godzinie 18 ̂ .

Do protokolu dola^czono:

1. Informacj$ W6jta Gminy o stanie realizacji zadah oswiatowych Gminy Kolbiel w roku
szkolnym2010/2011.

2. Informacje Wojewody Mazowieckiego z analizy oswiadczeri majatkowych W6jta
Gminy Kolbiel i Przewodniczq,cego Rady Gminy Kolbiel.

3. Informacja Przewodnicza^cego Rady Gminy Kolbiel z analizy oswiadczen
majajtkowych radnych.

4. Informacj$ W6jta Gminy Kolbiel z analizy oswiadczen majajtkowych zast$pcy w6jta,
skarbnika gminy, kierownik6wjednostek organizacyjnych gminy oraz os6b
wydaja^cych decyzje administracyjne w imieniu w6jta - w6jtowi.

5. Opini? Zespolu opiniujaj^ego kandydat6w na lawnik6w o kandydacie na iawnika do
Sa^du Okr$gowego Warszawa - Praga w Warszawie.

6. Protok61 Komisji skrutacyjnej z przeprowadzonego glosowania tajnego na kandydata
na lawnika do S^du Okre_gowego Warszawa - Praga w Warszawie.

7. Liste_ obecnosci radnych.

8. Liste, obecnosci soltys6w.

Na tym protok61 zakonczono.

PRZEWODNICZACV
- RADYGVnNY

Protokolowal: lJjlc^ UU^
^M^,UA^ Waldemar Kloch

Pawel Calka


